
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 30. august 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1335

Vil ministeren vurdere fordele og ulemper ved den nuværende seksårsregel

for læger, herunder om reglen har mistet betydning i takt med sin lempelse fra

fire til fem til seks år? Vil ministeren i forlængelse heraf vurdere, hvilken såvel

positiv som negativ påvirkning reglen har for at sikre bedre lægedækning i

Danmark?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Flemming.M.Mortensen@ft.dk

og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt

formand
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